
Interpelacja 16143

Interpelacja z dnia: środa, 26 marca 2025 20:33

Autor: Agnieszka Djorić

Dzień dobry, 
 
w imieniu mieszkańców zwracam się z pytaniem o plany odnośnie budynku Pałacyku nad 
zalewem. Pałacyk od kilku lat ulega degradacji, a miał być wizytówką tego miejsca.  Kilkuletnie 
zaniedbania, brak pomysłu na zagospodarowanie i wykorzystanie tego obiektu doprowadziły do 
jego ruiny. Miasto od lat nie inwestowało w ten budynek. 
Proszę o informację, jakie są plany zagospodarowania Pałacyku, i czy zamiast inwestować w 
nowe budynki (planowane Centrum Płukania Złota za ok 5 mln zł.) które jeżeli będą zarządzane 
w taki sam sposób jak Pałacyk, istnieje ryzyko, że za kilka lat będą w takim samym stanie, nie 
lepiej doinwestować istniejący już obiekt. 
 
Z poważaniem 
Agnieszka Djorić
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